
1 
 

 

Protokół nr X/2019 

z obrad X sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 24 czerwca 2019 r.  w sali Gminnego Ośrodka Kultury                                       

w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Steczkowska Bogumiła  

3) Rydzewska Grażyna  

4) Cieśluk Krzysztof  

5) Supiński Władysław  

6) Żelazna Alina 

7) Żelazny Wojciech  

8) Wądołowska Anna  

9) Duzik Sylwia 

10) Zduńczyk Andrzej 

11) Gałązka Jarosław  

12) Sendrowski Marek 

13) Krasiński Stefan  

14) Sawicki Janusz 

 

Radni nieobecni na obradach Sesji: 

1) Zuzga Karol 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy 

3) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

4) Podsiad Aneta – Pracownik Urzędu Gminy 

5) Radosław Borawski - Radny Powiatu Kolneńskiego 

6) Ks. Jan Pieńkosz – Proboszcz Parafii Mały Płock 
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 Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy Żelazne  

3) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

4) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

5) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

6) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

7) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

8) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

9) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

10) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

11) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

12) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

13) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

14) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

15) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

16) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

17) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

18) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

19) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

20) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

21) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

2) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

3) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

4) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

5) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

6) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1000, a zakończenie o godz. 1120. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

7) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mały Płock za 2018 rok. 

- Debata 

- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.                                                             

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mały Płock za 2018 rok. 

- Uchwała Nr II-00321-39/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 11 kwietnia 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Mały Płock sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

- Uchwała Nr II-00322-42/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 27 maja 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy Mały Płock wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium 

za 2018 rok. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Mały Płock. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umowy najmu lokalu użytkowego. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umowy najmu na lokal użytkowy. 

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14) Wolne wnioski. 

15) Zakończenie obrad. 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym wraz 

z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że 

Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr IX/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały Płock.                                

Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym Przewodniczący 

Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie wniesiono, w związku z 

czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym.  

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad IX sesji Rady Gminy. – 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad IX Sesji w brzmieniu 

napisanym. 
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Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- mamy już zrobiony przetarg na samochód strażacki do OSP Mały Płock, wstępna przetargowa 

cena to 805 000 zł, także jesteśmy z tej kwoty zadowoleni, będziemy czekać na podpisanie 

umowy  i jego dostawę; 

- wnioski złożone do Urzędu Wojewódzkiego na drogi z Funduszu Dróg Samorządowych 

chodzi o cztery drogi: Mały Płock I, Mały Płock II, Rudka -  Skroda Ruda – Skroda i Cwaliny 

Duże przez wieś są jeszcze w ocenie na razie nie mamy jeszcze informacji, tak to wygląda; 

- otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego na Ochotnicze Straże Pożarne wszystkie Straże, 

które są na terenie naszej gminy 40 000 zł i zgodnie z uchwałą Zarządu Wojewódzkiego zostaną 

te pieniądze rozdzielone; 

- przygotowywana jest już na mostek na rzece Skrodzie w Kątach dokumentacja; 

- żwirowanie, równanie dróg jest w trakcie, tak jak zamawiacie są one wykonywane; 

- weszliśmy w taki projekt poddziałanie 3.1.2. Wzmacnianie aktywności i podnoszenie jakości 

oferty edukacji w zakresie kształcenia ogólnego, to jest taki projekt dla szkół łączny koszt tego 

projektu tj. 800 000 zł, na każdą szkołę będzie przypadało po 140 000 zł, jeżeli ten wniosek 

przejdzie, będzie on oceniany dopiero w 2020 roku, bardzo by nam się przydały te pieniądze, 

ponieważ moglibyśmy zmodernizować pracownie: fizyczne, chemiczne, informatyczne, trochę 

remontu zrobić, odciążyłoby to trochę budżet gminy, jesteśmy tutaj mocno zainteresowani, 

Dyrektorzy mają już prawie wszystko przygotowane co chcieliby w szkołach zrobić, 

zsumujemy to i będziemy ten wniosek składać; 

- jesteśmy już przygotowani na wniosek na stację uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich, 

od 17 czerwca do 7 sierpnia będziemy ten wniosek składać, trochę go modyfikujemy, aby 

uzyskać jak najwięcej punktów, na stację uzdatniania wody możemy łącznie dostać                       

2 000 000 zł, a wniosek jest na 3 800 000 zł; 

- dziękujemy radnym, sołtysom, mieszkańcom za udział w obchodach dni Małego Płocka, w 

piknikach w szkołach podstawowych w Rogienicach Wielkich, Małym Płocku, Chludniach i 

Kątach, miło, że wspólnie razem mogliśmy ten czas spędzić; 
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- jeżeli chodzi o Otwarte Strefy Aktywności prace jeszcze trwają, myślę, że w przyszłym 

tygodniu zostaną zakończone to jest Korzeniste i Rudka – Skroda, ale również otrzymaliśmy 

nowe OSA w miejscowości Kąty koło szkoły i Józefowo, także w tym roku będziemy 

podpisywać umowy na te dwie strefy; 

- myślimy również o Klubie Seniora Chludnie Włodki i zagospodarowanie terenu, to byłoby 

przez LGD „Kraina Mlekiem Płynąca” składane, jak tylko będzie ogłoszony konkurs będziemy 

na to składać wnioski; 

- mamy wstępną propozycję żeby jakieś pieniądze przeznaczyć na malowanie Kościoła 

wewnątrz w Kątach,  nie jest to zabytek, z dofinansowania nie da rady, gdyż wniosek się nie 

wpisuje, pomyślimy może z naszego budżetu postaramy się coś wygospodarować, będziemy 

nad tym myśleć; 

- w Starym Rakowie jest przygotowywany projekt na Dzienny Dom Pomocy; 

- również działanie 5.3.1 efektywność energetyczna czyli w budynkach Szkoły Podstawowej i 

Gimnazjum w Małym Płocku, Szkoły Podstawowej w Kątach w tym roku wniosek nasz 

przeszedł jest na piątym miejscu i dostaliśmy dofinansowanie łącznie z wkładem własnym 

kwotę  7 466 072 zł, natomiast unijne dofinansowanie to kwota 6 340 000 zł czyli bardzo duże, 

będziemy mogli te szkoły zmodernizować; 

- wszystkie szkoły już mają aktywne tablice, na szkołę w Kątach nasz wniosek przeszedł, 

dostaniemy 14 000 zł plus 3500 zł wkładu własnego czyli łącznie 17 500 zł, za to będą kupione 

tablice interaktywne, monitor interaktywny, także to też przyda się dla szkoły; 

- mamy już propozycję remontu, ale na razie tylko rogu ulicy Leśnej i chodnik przy ulicy 

Potocznego, dalsze prace w poszczególnym miejscowościach miedzy innymi układanie kostki 

będzie to realizowane; 

- jeśli chodzi o kolektory słoneczne to pracę są już zakończone, jeżeli zaś chodzi o fotowoltaikę 

jesteśmy w połowie prac, niebawem i te prace zostaną zakończone, dziękuję za wsparcie i 

pomoc sołtysom, radnym, wszystkim, którzy przyczynili się i pomogli, aby napisać projekt, 

złożyć go, rozliczyć dużo czasu na to poświęciliśmy; 

Dziękuję to wszystko. 
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Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak.   

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019.– stanowi załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

- została podjęta 

Uchwała nr X/49/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mały Płock za 2018 rok. 

- Debata 

- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania. 

 

Raport o stanie Gminy Mały Płock za 2018 rok przedstawiła Pani Beata Muniak – Sekretarz 

Gminy -  zgodnie z art. 28 aa ustawy o samorządzie gminnym Wójt Gminy do dnia 31 maja  

jest zobowiązany przedstawić Radzie Gminy Raport o stanie gminy na 2018 rok. Raport ten 

podsumowuje całą działalność samorządu gminnego za rok poprzedni, raport jest sporządzony 

na podstawie informacji uzyskanych od poszczególnych pracowników, z jednostek 

organizacyjnych oraz na podstawie danych dotyczących sprawozdania z wykonania budżetu za 

2018 rok. Raport obejmuje poszczególne punkty, jednym z punków są mieszkańcy gminy w 

całym roku 2018 liczba osób zmniejszyła się o 82 osoby, na koniec 31 grudnia 2018 roku 
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mieliśmy 4915 osób, zmarłych było 60 osób, ale są to osoby, które zmarły w różnych miejscach, 

na terenie naszej gminy zmarły 32 osoby. Struktura organizacyjna poszczególnych jednostek i 

zatrudnienie przedstawia się w punkcie 3 w tabeli, dane uzyskałam od księgowych 

poszczególnych jednostek organizacyjnych. W gminie mamy odpowiednie dokumenty 

strategiczne, które stanowią tzw. pion naszego działania, na realizację poszczególnych 

dokumentów strategicznych przeznaczaliśmy też odpowiednie kwoty, oczywiście 

pozyskaliśmy też spore środki z zewnątrz z różnych programów operacyjnych, tak żeby na 

terenie gminy coś zrobić nie tylko swoim własnym kosztem, ale i kosztem środków 

pozyskanych z zewnątrz. Jeżeli chodzi o następny punkt, czyli punkt 5 finanse gminy mieliście 

państwo wcześniej omówione przez Panią Skarbnik na podstawie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2018 rok i macie w tabelce ujęty plan jak również wykonanie zarówno w dochodach 

jak i w wydatkach. Udało nam się wyliczyć i w przeliczeniu na jednego mieszkańca dochody 

wynosiły 4194, 46 zł, natomiast wydatki wynosiły 3997,76 zł. Następnie macie państwo 

przedstawione wszystkie projekty, które nasza gmina przy udziale środków zewnętrznych 

realizowała, jest to część projektów, które zostały wykonane już w 2018 roku, a część 

projektów które zostały rozpatrzone w 2018 roku pozytywnie, ale realizacja tych projektów 

została przesunięta z różnych powodów na 2019 rok. W ramach działalności naszej gminy 

mamy fundusz sołecki, na fundusz sołecki w 2018 roku wydaliśmy 352 948,99 zł i macie to 

zestawione poszczególnymi zadaniami, na co dane pieniądze poszły. W ramach współpracy z 

różnymi jednostkami zewnętrznymi czyli z Powiatem, z Komendą Powiatową Policji, z 

Komendą Powiatową Państwowej Straży też żeśmy dofinansowali te zadania. W 2018 roku 

chcąc aplikować o środki musieliśmy przygotować odpowiednią dokumentację, jaka 

dokumentacja została przygotowana, jaki był koszt macie państwo podane w następnej tabeli. 

Jeżeli chodzi o stan zadłużenia i spłatę kredytów to było omówione przez Panią Skarbnik przy 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok. Strukturę rolnictwa w naszej gminie 

przedstawiają następne tabele, dane dostarczył mi pracownik zajmujący się u nas między 

innymi rolnictwem. Jeżeli chodzi o współpracę z organizacjami pozarządowymi to wiecie 

państwo, że nie przeznaczamy na to praktycznie żadnych środków finansowych, jest to 

współpraca w pomaganiu sobie wzajemnie. Wniosków o udzielenie informacji publicznej w 

2018 roku było 24, wszystkie wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie, czyli osobom i 

instytucjom, które występowały do nas z zapytaniem zostały udzielone informacje. Jeżeli 

chodzi o gminną ewidencję zabytków macie państwo wymienione ile i jakich zabytków mamy, 

mamy również i pomniki przyrody i jeżeli chodzi o koszty gminnej ewidencji zabytków to  

zamknęły się kwotą 2199,20 zł. Następny punkt to jest edukacja i tutaj macie państwo 

zestawienie 2018 rok obejmuje dwa lata szkolne, czyli 2017/2018 i 2018/2019. Macie 

przedstawione wydatki na oświatę, część wydatków jest pokrytych z budżetu, część z 

subwencji, macie przedstawione odległości z poszczególnych szkół jak dzieci są dowożone, 

średnią liczbę uczniów, bo tak jak wspomniałam obejmuje dwa lata szkolne, liczbę uczniów w 

poszczególnych klasach, strukturę zatrudnienia w poszczególnych szkołach, z podziałem na 

stopnie awansu zawodowego, podziałem również na osoby i etaty. Następna tabela przedstawia 

strukturę zwolnień na terenie naszej gminy, to jest związane z tym, że część osób przeszło na 

emeryturę, są to osoby i z nauczycieli i z obsługi i oczywiście pokazany jest koszt, z tym, że 

jeśli chodzi o nauczycieli to mamy częściowy zwrot kosztów z Ministerstwa Edukacji 

Narodowej i macie państwo przedstawione również koszty w poszczególnych szkołach na 

jednego ucznia roczny koszt. Następnie omówione są również wszystkie projekty, które były 
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dodatkowo realizowane w szkołach na terenie naszej gminy, w roku 2018 były to dwie szkoły: 

Szkoła Podstawowa w Chludniach i Szkoła Podstawowa w Kątach na określone przedmioty, to 

jest związane z wynikami z tych egzaminów zewnętrznych po ukończeniu szóstej klasy. 

Następny punkt dotyczy Ochrony Zdrowia, na terenie naszej gminy funkcjonuje tylko jeden 

Ośrodek Zdrowia jest to Medicare, w 2018 roku była tylko jedna apteka. Macie państwo 

omówiony również tzw. fundusz korkowy czyli to wszystko ze sprzedaży napojów 

alkoholowych i na postawie sprawozdania, które przedstawiła Pani Koordynator tego projektu, 

jest zestawienie na co poszły z tego pieniądze. Pomoc społeczna opracowana została na 

podstawie dwóch dokumentów, to jest sprawozdanie z Pomocy Społecznej za 2018 rok i Ocena 

Zasobów. Z pomocy w 2018 roku skorzystało 314 osób ze 190 rodzin, macie przedstawione 

państwo również jak to wyglądało wiekowo u tych poszczególnych osób, jest podział na 

świadczenia pieniężne i niepieniężne i liczbę osób korzystających i liczbę rodzin i na co poszły 

poszczególne pieniądze i zestawienie ile było z budżetu gminy, ile było z budżetu państwa. Tak 

samo był realizowany na terenie naszej gminy Program Wspierania Rodziny obejmuje on lata 

2016 - 2018 i macie państwo zestawione wszystkie wydatki, które były poniesione w 2018 

roku. Jeżeli chodzi o następny punkt czyli działalność inwestycyjna również jest na podstawie 

sprawozdań i danych od Pani Skarbnik, zestawienie wszystkich kosztów Urzędu Gminy jakie 

poszły na działalność inwestycyjną i co one obejmowały. W tym punkcie macie również 

przedstawioną strukturę dróg, mostów i innych rzeczy jakie są na terenie naszej gminy i koszty 

poniesione na infrastrukturę drogową w 2018 roku. Przedstawiona jest także sieć wodociągowa, 

oświetlenie uliczne i poniesione koszty w 2018 roku na modernizację oświetlenia ulicznego. 

Planowanie przestrzenne obejmuje decyzje, które zostały wydane związane z rozbudową 

zabudowy zagrodowej bądź zabudowy usługowej. Ochrona środowiska to są wszystkie nasze 

koszty poniesione na wywóz nieczystości. Na trenie naszej gminy mamy 18 przedsiębiorców, 

zarejestrowanych było 16 przedsiębiorców, a wyrejestrowanych 18, to są drobni przedsiębiorcy 

świadczący usługi w zakresie prac remontowych i budowlanych. Jeżeli chodzi o uchwały Rady 

Gminy to podjętych zostało 69 uchwał, w stosunku do jednej uchwały było podjęte przez 

Podlaski Urząd Wojewódzki rozstrzygnięcie nadzorcze, dotyczyło to uchwały  w sprawie 

odpadów azbestowych. Następnie macie państwo omówione koszty działalności naszych 

jednostek organizacyjnych, czyli Gminnego Ośrodka Kultury, Bibliotek, ZGK, na podstawie 

sprawozdań przedstawionych przez te jednostki organizacyjne zostały zestawione ich wydatki 

związane z bieżącym utrzymaniem i dotacje, które zostały przeznaczone i z budżetu państwa i 

z budżetu gminy na funkcjonowanie tych jednostek. Ostatnie punkty dotyczą mienia 

komunalnego i jest to przedstawione na podstawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 

rok, gdzie jednym z ostatnich punktów jest to mienie komunalne i pokazane są wszystkie 

wydatki, które w 2018 roku ponieśliśmy w związku z wykorzystaniem tego mienia 

komunalnego.  

 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – szanowni państwo, jeżeli ktoś chce zabrać 

głoś w sprawie tego raportu, przedstawionych informacji to bardzo proszę. 

 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – szanowni państwo uważam, że dość sporo 

realizowaliśmy wniosków, sami widzicie, że nie przestajemy, ciągle czuwamy nad tymi 

projektami, gdzie można zdobyć dofinansowanie to piszemy i staramy się , czy te 80%, 85% a 

nawet 95 % otrzymać, na termomodernizację otrzymaliśmy ponad 7 milionów złotych to jest 
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dość spora kwota dofinansowania, zajęliśmy piąte miejsce projekt jest przygotowany dobrze. 

Wasze propozycje może nie wszystkie zostały zrealizowane, ale staramy się to jeszcze 

zrealizować chociażby np. realizację oświetlenia, instalację lap, mamy jeszcze wakacje, prace 

sołeckie, propozycje sołtysów czy chociażby OSA, tam gdzie są pieniądze i można je pozyskać 

staramy się to robić, na drogi złożyliśmy cztery projekty, czyli na cztery drogi, to nie jest mało, 

na Województwo Podlaskie kwota przeznaczona na drogi to 414 milionów. Mamy w 

przygotowaniu jeszcze trzy drogi, jeżeli by te przeszły na drugi rok przygotowalibyśmy kolejne 

drogi, w tej kadencji jak by się udało to wszystko to co mamy zaplanowane powinno być 

zrobione, to są duże koszty, ale przez 4-5 lat nie braliśmy kredytów i utrzymujemy się na 

dobrym poziomie, staramy się i pilnujemy tego budżetu, te inwestycje które mamy do przodu 

na razie będziemy się posiłkować kredytem, ale możemy jeszcze dość sporo tego kredytu 

wziąć, dobrze wspólnie z radnymi, sołtysami gospodarujemy. 

Pan Wojciech Żelazny – Radny – na chwilę obecną mamy 4 000 000 zł zadłużenia, czy jak 

ruszymy z termomodernizacją będziemy w stanie zaciągnąć kredyty? 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy -  tego zadłużenia jest trochę mniej niż podajesz wynosi 

3 850 000 zł, my możemy się zadłużyć do 60 % także jeszcze jest duża granica, jeżeli na 

termomodernizację dofinansowania dostaliśmy ponad 6 400 000 zł to dołożymy do tego 

1 000 000 zł zobaczymy jeszcze jak przejdzie przetarg, jeżeli będą drogi to mamy w drogach 

70-80% dofinansowania, zobaczymy jak Wojewoda do tego podejdzie, bo nasz wskaźnik jest 

wysoki, nie ma żadnych obaw, te zadania które idą potrafimy je zrealizować. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – czy jeszcze ktoś z państwa chce zabrać głos 

w sprawie tego raportu? Nie widzę chętnych, także przejdziemy do podjęcia uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania, projekt tej uchwały jest konsekwencją raportu, 

debaty o stanie gminy. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

wotum zaufania. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

wotum zaufania .– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum 

zaufania. - została podjęta. 

Uchwała nr X/50/19 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.- stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – serdecznie dziękuję za jednogłośne podjęcie uchwały. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2018 rok.                                                             

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mały Płock za 2018 rok. 

- Uchwała Nr II-00321-39/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 11 kwietnia 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Mały Płock sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

 

 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mały Płock za 2018 rok przedstawiła                                  

Pani Małgorzata Kućko Skarbnik Gminy. Sprawozdanie było w materiałach. Zostało 

szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach w maju i było przez nie 

analizowane.  

 

 - Uchwała Nr II-00321-39/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 11 kwietnia 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Mały Płock sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2018 rok przedstawiła 

Pani Małgorzata Kućko Skarbnik Gminy. Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 

zaopiniowała przedłożone przez Wójta Gminy Mały Płock sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy za 2018 rok. 

 

Projekt Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2018 rok omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik  Gminy. 

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę 

Kućko na Komisjach i był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do 

niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. Następnie poddał 

projekt pod imienne głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok – stanowi 

załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. - została podjęta 

Uchwała nr X/51/19 w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego  oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok. 

- Uchwała Nr II-00322-42/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 27 maja 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy Mały Płock wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2018 rok. 

 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Gałązka – przedstawił Uchwałę Nr II-00322-42/19 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 27 maja 2019 r. w 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Mały Płock 

wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2018 rok.  Regionalna Izba Obrachunkowa 

pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy 

absolutorium za 2018 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok Następnie poddał projekt pod 

imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok.– stanowi załącznik do 

protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok. - została podjęta 

Uchwała nr X/52/19 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok. - stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Jarosław Gałązka – gratulujemy Panie Wójcie. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – dziękuję serdecznie za podjęcie tej uchwały, 

jednogłośnie została podjęta bardzo to cieszy. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Mały Płock. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Mały Płock. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Mały Płock.– stanowi załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie  ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Mały Płock.- została podjęta 

Uchwała nr X/53/19 w sprawie  ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Mały Płock. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

najmu lokalu użytkowego. 

Projekt Uchwały omówił Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Wioletę Grajko na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu  lokalu użytkowego. Następnie poddał 

projekt pod imienne głosowanie. 
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Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym umowy najmu  lokalu użytkowego.– stanowi załącznik do 

protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy najmu lokalu użytkowego. - została podjęta 

Uchwała nr X/54/19 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umowy najmu lokalu użytkowego. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

najmu na lokal użytkowy. 

 

Projekt Uchwały omówił Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Wioletę Grajko na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na lokal użytkowy. Następnie poddał 

projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 8 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym umowy najmu na lokal użytkowy.– stanowi załącznik do 

protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy najmu na lokal użytkowy. - została podjęta 

Uchwała nr X/55/19 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umowy najmu na lokal użytkowy. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 
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Ad. 14 

Wolne wnioski. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – chcę poinformować, że w dniu 13 czerwca odbyło się 

spotkanie odnośnie GAZSYSTEM osoby, które były zainteresowane mogły sobie 

porozmawiać z tą Panią, dziękuje że przybyliście na te spotkanie, tak jak mówiłem dopiero w 

2020 może później ten projekt będzie wykonany, myślę, że nie powinno być problemu z 

wejściem na działki, z wykupem działek od poszczególnych rolników; 

- na rok szkolny 2019/2020 mamy już pozatwierdzane arkusze organizacyjne, żadnego 

nauczyciela nie zwalniamy, także wszyscy będą mieli pracę; 

- będziemy przygotowywali już wnioski na parking tutaj przy Kościele, na zagospodarowanie 

terenu przy zbiorniku retencyjnym Chludnie Włodki i ponownie będziemy składać wniosek na 

świetlicę Kąty i zagospodarowanie tego budynku we Włodkach, Chludniach, z Radkiem 

będziemy nad tym czuwać i po ogłoszeniu konkursu ponownie te wnioski złożymy. 

Pan Wojciech Żelazny radny – w imieniu Klubu radnych „Wspólne Dobro” zwracam się z 

dwoma wnioskami, przytoczę pierwszy z nich: w imieniu własnym sołtysów oraz mieszkańców 

Gminy Mały Płock prosimy o nagrywanie posiedzeń komisji Rady Gminy Mały Płock, 

jednocześnie prosimy, aby posiedzenia komisji i sesje odbywały się w jednym, wyznaczonym 

dniu. Drugi wniosek po konsultacjach z sołtysami w imieniu własnym, sołtysów oraz 

mieszkańców gminy Mały Płock wnosimy o uwzględnienie w działaniach Zakładu Gospodarki 

Komunalnej harmonogram prac pielęgnacyjnych w zakresie zieleni, koszenie traw, wycinanie 

krzewów przy drogach gminnych, zamiatanie chodników dróg opracowanych przez sołectwa 

na terenie gminy. Chodzi nam o to, aby sołectwa zastanowiły się jakie prace powinny być 

wykonane w ich sołectwach i po prostu zrobiły harmonogram podstawowych czynności i 

dostarczyły go do Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – co do nagrywania komisji musimy to przeanalizować, 

gdyż nie mamy obowiązku filmowania na komisjach, natomiast jeżeli chodzi o prace które 

zgłosiliście w miarę możliwości będziemy poprzez Zakład Gospodarki Komunalnej 

wykonywać. 

Pani Aneta Podsiad – Pracownik Urzędu Gminy – jeżeli chodzi o nagrywanie, 

transmitowanie nie ma takiego obowiązku, transmitowana ma być tylko Sesja. 
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Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – w pierwszym wniosku było również ustalenie, żeby 

komisje i sesja była w jednym dniu, no to ja teraz bardzo proszę aby państwo się tutaj 

zastanowili, który to dzień. 

Pan Wojciech Żelazny – radny –  w tym wniosku chodzi nam o to, aby komisje i sesje były w 

jednym dniu. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – przecież było to już ustalone, na ostatnich 

komisjach, że tak będzie. 

Pani Alina Żelazna – radna – czy już wiadomo jaki to będzie dzień? 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – będzie sprawiedliwie, jeżeli będą to kolejne 

dni tygodnia, dzisiaj mamy sesję w poniedziałek, następna będzie we wtorek, kolejna środa, 

czwartek i tak po kolei, omijając soboty i niedziele, gdyż dla urzędników są to dni wolne od 

pracy. 

Pan Wojciech Żelazny – radny –  bardzo istotną rzeczą są bezdomne psy, wczoraj był u nas 

taki przypadek, że trzy psy, szczęście tylko, że facet wyszedł, bo prawdopodobnie cztery cielaki 

poszły by gdzieś, ja rozumiem wszystko, wiem, że są to ogromne koszty, ale powinniśmy z tym 

zrobić porządek. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – to nie są tylko bezpańskie psy, często są to 

psy gospodarzy. 

Pan Wojciech Żelazny – radny –  każdy pies, który nie ma obroży to pies bezpański. 

 

Ad. 15  

                                                                                                                                                                              

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady X Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy                                                                                            

                                               

Aneta Podsiad                                                                                     Jarosław Gałązka                                       
 


